
                                                                                                  

   

   
  

 
Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 
 
 
Categorie: A  
 
Onderwerp: Sluis Landbouwvoertuigen Veldhuizenseweg te Babberich 
 
Naam en fractie: André Bulten Lokaal Belang Zevenaar 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Besluit van het College om een sluis voor landbouwvoertuigen in de Veldhuizenseweg te 
Babberich aan te leggen. 
 
 
 
Vragen: 
 

1. Wat is precies de aanleiding om dit te doen? 
 

2. Is de buurgemeente aan de Duitse kant hierover ingelicht? 
 

3. Is er overleg geweest met aanwonenden aan beide zijden van de Grens tussen 
Nederland en Duitsland? 

 
Antwoorden: 
 
Vraag 1; Aanleiding is:  Klachten van bewoners Veldhuizenseweg over het vele (sluip) verkeer 
van en naar Duisland. April 2019 tellingen uitgevoerd welke dit bevestigden. De bewoners van de 
Veldhuizenseweg staan volledig achter deze maatregel, aangetoond door hun uitgebrachte 
handtekeningen. Veel alternatieven uitgezocht voor een gehele afsluiting, echter de brandweer 
moet deze weg nemen om bij calamiteiten op de Veem en Transito voldoende bluswater te 
hebben die zij oppompen uit de Kiebitzsee. Een landbouwsluis is voor hen geen belemmering. 
 
Vraag 2 is onze buurgemeente op de hoogte. Ja 
Sinds augustus 2019 zijn wij regelmatig per mail in contact gekomen. Zij konden zich vinden in 
de uiteindelijke maatregel. Ook zij hebben de ervaring dat de Feldhauser Weg door veel sluip 
verkeer wordt gebruikt terwijl deze weg aan de Duitse zijde ‘Anlieger Frei’ is. Op 25 november 
2019 hebben wij ter plekke samen met onze Duitse collega’s de situatie bekeken en de 
maatregel besproken. Bij dit gesprek was ook de plaatselijke Duitse politie en een afgevaardigde 
van de Politie Landkreiz Nord Rhein Westfalen aanwezig. Deze hadden beiden geen bezwaar 
tegen de voorgestelde maatregel. . 
 



                                                                                                  

   

Vraag 3. Was er overleg met de aanwonenden aan beide zijde van de grens. 
Zie ook antwoord op de eerste vraag. Er zijn verschillende gesprekken gevoerd met de bewoners 
aan de Nederlandse zijde. Met de aanwonenden aan de Duitse zijde zijn geen gesprekken 
gevoerd. Dit is meer de verantwoordelijkheid van de gemeente Emmerich am Rhein. 


